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IEE
Zojuist uit het MT. Als de AR de contracten wil inzien/hebben mag dat. Alleen zullen we dan praktische afspraken maken i.v.m.

bewaren/opslaan/beveiligen i.v.m. de geheimhouding.

MVG

van:ECBEENo ivi n>Verzonden: donderdag 21 januari 2021 11:10

Onderwerp: RE: Aansprakelijkheid Vaccin

Ik ga er vandaag mee aan de slag.

Groet,

Verzonden: woensdag 20 januari 2021 08:36

aan:I FR)BCEinv n>
Onderwerp: Aansprakelijkheid Vaccin

Urgentie: Hoog

Goedemorgen [EXECS
Gisteren hebben we er al even kort over gebeld. De Algemene Rekenkamer is bezig met een verkenning naar een eventueel

onderzoek naar Covid19 vaccins.

Veel algemene informatie heb ik al met ze gedeeld. Nu blijft het punt van de aansprakelijkheid staan.

Kun jij mij de info wat betreft de aansprakelijkheid nog sturen (wat we ook aan de TK hebben gecommuniceerd). De AR wil

graag zsm antwoord..

Concept mail die ik aan de AR richt heb ik onderaan bijgevoegd.

Super thanks!!

Groet,

Ministerie Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Financieel-Economische Zaken (FEZ)
Parnassusplein 5 2511 VX Den Haag
Postbus 20350 2500 EJ Den Haag

m: oc IEEE

E: IEEE Ominvws.nl
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We hebben nu een aantal keer telefonisch contact gehad. Ik zou nog terugkomen op het vraagstuk aansprakelijkheid bij de Covid-

19 vaccins. Bij het tekenen van de contracten met de farmaceuten die het vaccin aan ons leveren — na goedkeuring van de EMA —

zijn zeer strikte geheimhoudingen getekend. Binnen VWS is er een zeer select groepje die deze contracten hebben getekend en dus

kunnen inzien. In deze contracten staan onder andere afspraken omtrent aansprakelijkheid.

Echter worden er ook vanuit de Kamer vragen gesteld over de aansprakelijkheid. Met dit vraagstuk hebben wij
—

en andere EU

lidstaten — zich gericht tot de Europese Commissie om een lijn op te stellen met informatie die wel gedeeld kan worden met

parlementen. De lijn die vanuit de Europese Commissie is gefarmuleerd, is de lijn die wij als VWS ook hanteren om kamervragen te

beantwoorden. Deze vragen, inclusief antwoorden voeg ik bij in deze mail. Hiermee hoop ik de AR van voldoende informatie te

voorzien.

Met vriendelijke groet,


